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o Má odbornost je spojena s osvětlením, osvětlovacími soustavami a 

problematikou s se světlem spojenou.  
o Profesní život vedu dominantně na FEI, s přestávkou 7 let v praxi, v které jsem 

se věnoval vývoji svítidel a navrhování osvětlovacích soustav. 
o Na fakultě  jsem působil na katedře elektrotechniky a v současnosti jsem 

docentem na katedře elektroenergetiky. 
o Aktivity jsou rozkročené mezi výuku, vědu a spolupráci s průmyslem. 

 
Svůj potenciální přínos v senátu FEI vidím v: 
 

o Zachování směřování fakulty do oblasti kvality výsledků. 
o Zjednodušování administrativních procesů ve vazbě na studenty, akademické 

pracovníky i potenciální partnery mimo fakultu. 
o Optimalizaci studijních programů. 
o Interakci v oblasti průmyslové spolupráce. 

 
 


